



8D7N Taiwan Family Fantasia (Tour Code: TW08F)

Highlights

- ✓ Enjoy Hot Spring Resort & Spa and Minsu Stay
- ✓ Experience High Speed Rail ride
- ✓ Play & shop at Lihpao Theme Park & Lihpao Outlet Mall
- ✓ Seasonal Fruits Picking and Pineapple Tart DIY experience
- ✓ Enjoy 1 Day Free and Easy in Taipei

Delicacies:

7 Breakfast, 5 Lunch, 3 Dinner

Hakka Cuisine, Farm Flavor, Shao Minority Flavour, Lanyang Flavour, Um Chicken, Xiao Long Bao

Accommodation:

- ✓ 1N Taichung Beacon Hotel or similar
- ✓ 1N Cingjing Ming Ging Farm or similar
- ✓ 1N Fullon Hotel Lihpao Land or similar
- ✓ 1N Sud Vista Campervan or similar
- ✓ 1N Jiaoxi Just Sleep Hotel or similar
- ✓ 2N Sheraton Taipei or Hilton or similar



Day 1: Singapore → Taoyuan – Taichung (Meal on Board)

- Assemble at Changi International Airport, have a pleasant flight to Taiwan.
- **Fengjia Night Market** – Located near Fengjia University of Taichung City, it is the largest night market in Taiwan.

Day 2: Taichung – Cingjing (Breakfast/Lunch/Dinner)

- **Cona's Chocolate Dream Castle** – A European castle combines the gorgeous design of Rococo in middle ages. **Experience chocolate DIY** with your family's members.
- **Green Green Grassland** – Known as a "Foggy Eden" far away from the city area in the mountains, which is an open pasture ground for livestock such as sheep and cows to roam and graze freely.
- **Cingjing Sheep Castle**- Green Hills, Green Grass, Blue Sky, Layered Forests, and amazing panoramic views of surrounding grasslands and mountains.
- Check-in for **Cingjing Minsu** and catch the stargazing with tea break.

Note: Stargazing are subject to weather condition.

Day 3: Cingjing – Sun Moon Lake – Taichung (Breakfast/Lunch)

- **Sun Moon Lake (with cruise ride)** – Is one of the famous tourist attractions in Taiwan with most beautiful scenery.
 - **Wen Wu Temple** – It was built in 1938 and located at the shoulder of mountain where is on the north of Sun Moon Lake.
 - **Aboriginal Local Product Center**
 - **Lihpao Theme Park** – The largest double-themed *amusement park* in Taiwan.
 - **Lihpao Outlet Mall** – Modern mall featuring a range of outlet stores for global retailers, a food court & a Ferris wheel (Optional).
- Note:** Sun Moon Lake cruise ride is subject to weather conditions.

Day 4: Taichung – Miaoli (Breakfast/Lunch/Dinner)

- **Chungshe Tourist Flower Market** - A wonderful sight for created the wedding photo backdrop zone featured of European Fairy Tale Cottage, Pavilion of Happiness, Wedding Gown Arch, and the White Piano.
 - **Baba Tunnel** - Experience Taiwan's only tunnel-themed **park**, featuring a mining experience commentary, a mining culture museum, and a children's train.
 - **Experience for some seasonal fruit picking.**
 - Check-in to **Sud Vista Resort**, the best experience overnight in a **campervan**. Where a fairy tale world make you enter the fantasy elf tree house, stroll in the 'forest garden'.
- Note:** During major events, Sud Vista Resort Campervan will change to same category and subject to availability.



Day 4: Miaoli – Hsinchu 火車 Taipei – Yilan (Breakfast/Lunch/Dinner)

- **Shengxing Railway Station** – It was a railway station for old mountain line of Taiwan Railway. **Ride on a railbike** among the mountains and forests.
 - Experience for **High Speed Train ride** from Hsinchu to Taipei.
 - **Zhang Mei Ama's Farm** – Experience the fun of feeding the lovely deer and capybara in the park.
 - **Tri-Star Scallion Experience Farm** – Scallions pulling experience, and **Scallion pancake DIY**.
 - **Jiaoxi Street** – With hot springs facilities, landscape roads, parks and surrounding commercial areas.
 - Check-in to **Hot Spring Resort & Spa Hotel** and spend a night there.
- Note:** Please bring along your own swimwear and swim cap for outdoor hot spring pools.



Day 6: Yilan – Taipei

(Breakfast/Lunch)

- **Jiufen** – A former gold mining village crammed with teahouses and shops offering local delicacies and crafts.
- **Shifen Old Street** – The train station originally built for transporting coal was built right alongside. Here, you can experience the simple joy of lighting and releasing sky lanterns with your fellow travelers.
- **Tienlu Gallery.**
- **DIY in Pineapple Dream Factory**
- **Ningxia Night Market** – A Nostalgic Taiwanese Night Market, a variety snacks are mainly inspired by traditional local snacks.

DAY 7: Taipei

(Breakfast)

- You can have your own free day to explore the Taipei city at your own arrangement. You may visit Taipei 101, Danshui Old Street, Fisherman Wharf, Wufenpu and etc.

DAY 8: Taipei → Singapore

(Breakfast/Meal on Board)

- Bid farewell to Taipei, flight back to Singapore. Thank you for choosing CTC Travel and we look forward to see you again.



Note(s):

1. Tour conducted in Mandarin
2. Actual sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
3. In the event of discrepancy between English and Chinese itineraries, refer to the English version itinerary.
4. Any visits or accommodations affected during major events or festive seasons will be replaced with an alternative.
5. Hotel or farm will be change to same category subject to room availability.

8天7晚 台湾家庭欢乐游

(团号: TW08F)

行程亮点:

- ✓ 入住温泉度假村和民宿
- ✓ 体验搭乘高铁“子弹火车”
- ✓ 丽宝主题乐园及Outlet Mall
- ✓ 采摘季节水果和凤梨酥DIY
- ✓ 全日台北自由活动

膳食:

7顿早餐, 5顿午餐和3顿晚餐

客家料理, 农场风味, 邵族风味餐, 兰阳风味餐, 瓮窑鸡, 小笼包

住宿:

- ✓ 1晚台中碧根酒店或同级
- ✓ 1晚清境明琴山庄或同级
- ✓ 1晚丽宝福容酒店或同级
- ✓ 1晚苏维拉庄园民宿或同级
- ✓ 1晚礁溪捷丝旅酒店或同级
- ✓ 2晚台北喜來登或希尔顿 5*或同级

第1天: 新加坡 → 桃园 - 台中 (机上用餐)

• 聚集新加坡樟宜机场搭乘豪华客机飞往美丽宝岛台湾桃园中正国际机场。开始您的旅程。

• **逢甲夜市** - 台湾最著名的夜市品尝著名的传统美味小吃和购物等。这里百货杂物, 小吃摊家应有尽有! 贵宾们可免费享用麻辣臭豆腐、大肠包小肠、成龙鸡排、烤鸭夹饼、盐水鸡、起司烤马铃薯等等。

第2天: 台中 - 清境 (早/午/晚餐)

• **妮娜巧克力梦想城堡** - 一座外观神似欧洲洛可可风古堡, 这里可参观巧克力制作过程和体验巧克力DIY。

• **青青草原** - 拥有大片绿色的草原和牧羊群的。漫步在原野上, 享受纯净天然的氛围, 让人沉浸在悠闲时光里。

• **绵羊城堡** - 青山、绿草、蓝天、层林, 还有那一栋栋欧式洋楼, 放眼望去, 让人仿佛身临瑞士一般。

• 入住**清境民宿**。您能有机会**夜观星空和享用茶点**。

注: 夜观星空将视天气变化而定。



第3天: 清境 - 日月潭 - 台中 (早/午餐)

• **日月潭风景区** - 全台最大的高山淡水湖泊, 搭乘游艇游览日月潭的湖光山色之美。

• **文武庙** - 因供奉孔子、岳飞以及关羽而得名的。庙宇以金黄色为主、巍峨耸立、气势非凡。

• **山地特产中心**

• **丽宝主题乐园** - 台湾规模最大的主题乐园, 集结所有海陆空设施。

• **丽宝Outlet Mall** - 有一百多个品牌户外的购物商场, 您也可以选择自费搭乘全台最大的摩天轮。

注: 日月潭游湖视天气变化而定。

第4天: 台中 - 苗栗 (早/午/晚餐)

• **中社花海** - 特设的「婚纱摄影庭预案专区」有新增许多欧式童话小屋、幸福凉亭、婚纱拱门、白色钢琴等造景。

• **巴巴坑道休闲矿场** - 是一处完整保留了南庄早年矿业文化的休闲式矿场。这里规划了矿坑体验解说及矿业文化馆。

• 体验**采摘季节水果**。

• 入住**苏维拉庄园民宿**, 最佳的露营车住宿体验。走进奇幻童话世界的精灵树屋, 和漫步于“森林花园”。

注: 若因无法预料之状况下而没法安排入住苏维拉庄园民宿, 将以其他饭店替代。



第5天：苗栗 - 新竹 台北 - 宜兰 (早/午/晚餐)

- 胜兴车站 - 原为台湾铁路管理局旧山线的铁路车站。搭乘全台最夯铁道自行车畅游在山林之间。
- 体验采摘季节水果。
- 体验搭乘高铁也称“子弹火车”新竹至台北。
- 张美阿嬷农场 - 全台唯一笑笑羊，近距离接触梅花鹿水豚君，和兔豚、袋鼠、草泥马等小动物农场。
- 三星葱农场 - 拔葱和制作葱油饼体验。
- 礁溪老街 - 拥有温泉设施、公园及商业街。
- 入住礁溪温泉酒店。享受温泉设施，让您消除疲劳、精神焕发。

注：享用户外温泉设施，需穿戴泳装及泳帽，请自备。



第6天：宜兰 - 台北

(早/午餐)

- 九份 - 这不仅保留著日据时代的旧式建筑，更重要的是山城的气氛，也只有在九份才能享受到特有的小径通幽赏景之乐。
- 十分老街 - 还能看到火车从商店前的轨道缓缓行驶而过，让您感受十分老街的独特魅力。在这里，您可以体验释放天灯（6人1灯）。
- 天禄艺术中心去一探中国风水的奥秘
- 凤梨酥DIY
- 宁夏夜市 - 怀旧的台湾夜市、小吃种类繁多，主要以台湾传统特色小吃为主。

第7天：台北

(早餐)

- 今天，您将拥有全日自由活动时间。可自行前往台北101，淡水老街，渔人码头，五份埔等著名景点，尽享您的欢愉时光！

第8天：台北 → 新加坡

(早餐/机上用餐)

- 早餐后自由活动至集合时间，送往桃园中正国际机场搭乘豪华客机飞返新加坡，并希望您同大通旅游共享美丽的回忆。



备注：

1) 华语导游讲解

- 2) 行程如有更动，以当地旅行社最后安排为准，恕不预先告知。
- 3) 如果中文和英文行程有不符合之处，请以中文行程为准！
- 4) 若因无法预料之状况下而没办法安排入住指定酒店或民宿，将以同等级为准。